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Vragen van het lid Dikkers (PvdA) aan de staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht dat de inspecties van de Milieudienst Rijnmond fors 
zijn gedaald (ingezonden 29 augustus 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Inspecties Milieudienst Rijnmond fors gedaald»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de inspecties van de Milieudienst Rijnmond in de afgelopen 
tien jaar met tientallen procenten zijn afgenomen? 

Vraag 3
Kunt u toelichten welke gevolgen dit voor de veiligheid van omwonenden en 
medewerkers van bedrijven in de Rijnmond heeft gehad, en nog steeds 
heeft? 

Vraag 4
Bent u van mening dat veiligheid altijd voorop dient te staan en dat het dus 
ontoelaatbaar is dat al dan niet noodzakelijke bezuinigingen leiden tot minder 
inspecties? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat gaat u daaraan doen? 

Vraag 5
Kunt u toelichten hoe dit bericht valt te rijmen met uw meermaals gedane 
uitspraken dat er zeker geen sprake is van inspectievakanties en dat 
bezuinigingen niet leiden tot minder inspecties?

1 Volkskrant, 24 augustus 2012: «Inspecties Milieudienst Rijnmond fors gedaald»
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